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Årsmøde 2024. 
Ølstykke Biblioteks festsal, Østervej 1, 3650 Ølstykke. Den 14-03-2024. 

Referat: 
Dagsorden ifølge vedtægter: 

1. Valg af dirigent 
 

2. Beretning om lokalbestyrelsens/koordinationsudvalgets virksomhed, til 
godkendelse 
 

3. Forelæggelse af lokalbestyrelsens regnskab, til udtalelse 
    

4. Orientering om lokalbestyrelsens fremtidige virke 
 

5. Indkomne forslag 
 

6. Valg af 2 lokalbestyrelsesmedlemmer for 2 år 
 

7. Valg af suppleanter for 1 år 
 

8. Eventuelt 
 
 
Ad.1 
Bestyrelsen anbefalede Lise Høst, som blev valgt med akklamation.  
Lise konstaterede efterfølgende at årsmødet var rettidigt indkaldt og kunne 
gennemføres.   
 
Ad.2    
Susanne Kongsaa aflagde lokalafdelingens beretning, der var ingen 
spørgsmål til beretningen, men Susanne Hjort Pedersen benyttede 
muligheden for at fortælle om det kommende Jazz arrangement. Beretningen 
blev godkendt med akklamation og vedlagt som fil. 

 
Ad.3    
Kassereren gennemgik lokalafdelingens regnskab. Der var ingen spørgsmål 
og regnskabet blev taget til efterretning godkendt med akklamation. 

 
Ad.4  
Formanden orienterede om det fremtidige fælles projekt om flere 
plejehjemspladser. Ældre Sagen, Seniorrådet og Egedal kommune er ikke 
helt enige om antallet af plejehjemspladser. Koordinationsudvalget vil også 
have opmærksomhed på den nye ældrereform og vil gerne være kommunen 
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behjælpelig med at indfører reformen. Susanne Kongsaa informerede også 
om bisidderordningen og besøgsvenner i Ølstykke. Susanne opfordrede til 
forslag for indhold på It-stuen. Susanne takkede de 139 frivillige der udfører 
et stort arbejde. Der blev fra salen opfordrede til, at Faglige Seniorer også 
blev involverede i koordinationsudvalget. Fremtidsversionerne er vedlagt som 
fil.    

 
Ad.5  
Ingen indkomne forslag. Lise Høst forslog, at bestyrelsen præsenterede sig 
for evt. nye deltager på årsmødet. 

 
Ad.6    
Erik Jørgensen blev genvalgt for 2 år. 
John Jordan blev genvalgt for 2 år. 

 
Ad.7 
Birgit Bjørnbak blev valgt for 1 år. 
 
Ad.8    
Susanne Kongsaa orienterede om de 4 år hun har været i Ældre Sagen i 
Ølstykke og takkede for opbakningen. 
 
Erik Jørgensen holdt en fin tale for Susanne og takkede hende for den store 
indsats Susanne har gjort i bestyrelsen, 
Erik takkede ligeledes Marie Louise for hendes store indsats i 
bestyrelsesarbejde. Susanne og Marie Louise fik hver en fin buket blomster 

  

 

Refereret af John R. Jordan 

Møde sluttede kl. 20:38  

 

__________________________      __________________________ 

           Dirigent: Lise Høst             Referent: John R. Jordan 

 


